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Aan het college van burgemeester en wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 7 april 2023 
 

Schriftelijke vragen Groeien van het Groenfonds 

 
 
Geacht college, 
 
In 2016 is de motie Groenfonds met een meerderheid aangenomen. In deze motie werd het 
college verzocht om een Groenfonds op te richten voor de stimulering van kansrijke nieuwe 
groene initiatieven en de ondersteuning van al bestaande groene initiatieven. Hoewel er geen 
sprake is geweest van een Groenfonds in deze vorm, was er onder de deelgemeenten wel 
ruimte voor financiering voor groene initiatieven. Met het wegvallen van de deelgemeenten, is 
helaas ook deze financiering weggevallen. 
 
De groene initiatieven hebben grote behoefte aan financiering en één aanspreekpunt voor alle 
afdelingen van de gemeente. Door structurele financiering kunnen bestaande initiatieven 
blijven bestaan, groeien en professionaliseren. Hierdoor kunnen ze nieuwe kleine initiatieven 
ondersteunen door kennis en expertise. Voor kleine, nieuwe initiatieven betekent structurele 
financiering het verschil tussen doorzetten en doorgroeien of moeten stoppen na de initiële 
startfase.  
 
De groene initiatieven zijn meer dan alleen natuur in de stad. Ze zorgen daarnaast voor 
verbinding tussen en met bewoners, en fungeren daarbij als openlucht buurthuizen. Hierbij 
komen welzijn, cultuur, samenwerking, kennis en ervaringen bij elkaar. Financiering van de 
initiatieven zorgt ervoor dat ook deze functies gewaarborgd kunnen worden.  
 
Daarom stelt GroenLinks de volgende vragen aan het college: 
 
GroenLinks heeft signalen binnengekregen over de huidige wijze van financiering, zoals de 
communicatie met de verschillende afdelingen van de gemeente onoverzichtelijk wordt en dat 
in het huidige bestel de budgetten soms niet goed aansluiten bij de behoeftes van initiatieven, 
onder andere omdat die niet structureel zijn. 
 

1. Heeft het college gereflecteerd op het huidige budget, en zo ja: wat heeft het college 
daarvan geleerd? Zo nee, kan het college dat doen? 

 
 
GroenLinks heeft in 2017 moties ingediend voor een Groenloket en -makelaar. In augustus 
2019 heeft de gemeente een Groenmakelaar aangenomen.  

 
2. Heeft het college ondertussen deze twee initiatieven geëvalueerd om te kijken waar 

mogelijke knelpunten liggen voor groene initiatieven? 
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GroenLinks zou graag meer inzicht krijgen in hoe groene initiatieven momenteel worden 
ondersteund. Ook willen wij graag weten of het college groene initiatieven kan gaan helpen 
middels een Groenfonds.  
 

3. Hoe worden bestaande groene initiatieven, zoals het Dakpark, de Rotterdamse Munt 
en het Wollefoppengroen, op dit moment ondersteund vanuit de gemeente? 

4. Op welke manier worden nieuwe, groene bewonersinitiatieven ondersteund vanuit de 
gemeente? 

5. Ziet het college de waarde van een Groenfonds voor bestaande en nieuwe groene 
initiatieven? Zo nee, waarom niet? 

6. Is het college het met ons eens dat structurele financiering door middel van een 
Groenfonds op meerdere manieren kan bijdragen aan het groen in de stad? Zo nee, 
waarom niet?  

7. Ziet het college mogelijkheden om door middel van een Groenfonds bestaande, grote 
initiatieven bij te staan in het overdragen van kennis naar nieuwe, kleine initiatieven? 
Zo nee, waarom niet? 

8. Als het college niet bereid is een Groenfonds op te stellen, op welke manier zullen de 
groene initiatieven dan structureel ondersteund worden zodat zij hun functie voor de 
stad kunnen blijven uitoefenen? 

 
 
Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 

 

 
Mina Morkoç 
GroenLinks 
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